
Referat fra Slack-diskusjon for Fondsstyret

Tilstede: Per Øygard Ryjord, Magnus Karlsen, Elsa Synøve Dalbye, Kristine de Boer, Eirik
Endresen, Kristian Willassen

Fraværende: ingen

Diskusjon på Slack for Skråttcast startes: 28.10.22

Referat:
- Søknad:

o Skråttcast søkte om totalt 360 kroner for å kunne kjøpe diverse typer
energidrikk, brus og snacks til rangering under en episode av Skråttcast.

- Inhabilitetsvurdering:
o Alle anser seg som habile ettersom ingen har noe direkte tilknytning til

Skråttcast.
- Diskusjonsdel:

o Følgende er en rekke hovedargumenter for og imot.

▪ Argumenter for:

● Gøy med episoder, hørtes ut som noe jeg vil høre på

▪ Argumenter mot:

● Jeg anser dette som daglig drift, da det handler om å lage
innhold til en episode av SC, som er det eneste SC driver
med til daglig. 

● Ingen konkrete forslag til ting å bruke penger på, men heller
bare generelle summer.

● Ingen forslag eller diskusjon rundt alternativer.
● Dette støtter bare direkte de komponentene som styrer

episoden.
o Etter diskusjon og avstemning fra de fem fortsatt habile medlemmene endte

det med.
o FOR: 0
o MOT: 6
o Endte med at søknaden ikke ble innvilget.


